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JEGYZŐKÖNYV 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi 
Bizottságának 2024. április 25-én megtartott soron kívüli, nyílt ülésén. 

Jelen voltak a mellékelt jelenléti íven szereplők. 

Móra József elnök köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a bizottság 
három tagja jelen van, a bizottság határozatképes. 
Tájékoztatta a bizottságot, hogy a meghívóban szereplő 1 anyag kerülne 
megtárgyalásra, így összesen 1 napirendi pont lenne a nyílt ülés keretén belül. 

így a nyílt ülés napirendjeként 
1.) A 14. sorszámmal jelzett előterjesztés: A Dr. Bugyi István Kórház részére 

eszközök beszerzése 
Témafelelős: Lencséné Szalontai Mária 

tárgyú anyag megtárgyalását javasolta. 

Kérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, illetve egyéb napirendi javaslata. 

Móra József kérte a bizottság tagjait, hogy kézfeltartással jelezze, aki a napirendet 
elfogadásra javasolja. 3 igen, a döntés egyhangú. 

A bizottság - 3 igen szavazattal - egyetértett a napirendi javaslattal és a következő 
határozatot hozta: 

32/2024. (IV.25.) PüT. Biz. 
Tárgy: Napirend 

HATAROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi 
Bizottsága a nyílt ülés napirendjeként az alábbi tárgyú előterjesztés megtárgyalását 
fogadta el: 
1.) A 14. sorszámmal jelzett előterjesztés: A Dr. Bugyi István Kórház részére 

eszközök beszerzése 
Témafelelős: Lencséné Szalontai Mária 

1.) A Dr. Bugyi István Kórház részére eszközök beszerzése (14.) 

Móra József elmondta, hogy szentesi kórházban nem tudnak elvégezni egy 
vizsgálatot, ezért Prof. Dr. Pávics László kéréssel fordult az önkormányzathoz. 
Megkérdezte Lencséné Szalontai Máriát, hogy van-e szóbeli kiegészítése. 

Lencséné Szalontai Mária elmondta, hogy maga a kérelem az előterjesztés 
mellékletét képezi, amely arról szól, hogy milyen eszközökre lenne szükség ahhoz, 
hogy egy szívizomterheléses vizsgálatokat itt helyben el tudjanak végezni. Ez 
elsősorban a lakosságot szolgálná, hiszen nem kellene a betegeknek Szegedre 
utazniuk a vizsgálathoz. A tegnapi napon Agócs Lászlóné képviselő asszonnyal 
készítették el az előterjesztést, aki beszélt a kórház illetékesével azzal kapcsolatban, 
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hogy ha az önkormányzat segít ezeket az eszközöket megvásárolni, akkor a 
szakszemélyzetet természetesen fogják tudni biztosítani ahhoz, hogy ez az eszköz 
helyben tudjon működni. 

Móra József tájékoztatta a bizottságot, hogy a forrás a 2024. évi költségvetésben 
rendelkezésre áll, ugyanis folyamatban van az önkormányzatnak egy bölcsőde 
pályázata, amely pozitív elbírálásban részesült. Azonban a közbeszerzés biztosan 
nem fog lezajlódni 2024-ben, ezért az önerőt az idei évben biztosan nem kell 
rendelkezésre bocsátani. Az erre a célra elkülönített 50 millió Ft-ból tudnák a jelen 
előterjesztéshez szükséges 10 millió Ft-ot biztosítani a 2024. évi költségvetés 
terhére. Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye. Mivel sem kérdés, 
sem vélemény nem hangzott el, ezért kérte a bizottság tagjait, hogy kézfeltartással 
jelezze, aki „A Dr. Bugyi István Kórház részére eszközök beszerzése" tárgyú 
előterjesztés határozati javaslatát a Képviselő-testület számára elfogadásra 
javasolja. 3 igen, a döntés egyhangú. 

A bizottság „A Dr. Bugyi István Kórház részére eszközök beszerzése" tárgyú 
előterjesztést megtárgyalta, és a bizottság - 3 igen szavazattal, egyhangúlag - az 
előterjesztés határozati javaslatát a Képviselő-testület számára elfogadásra 
javasolja. 

33/2024. (IV.25.) PÜT. Biz. 
Tárgy: A Dr. Bugyi István Kórház részére eszközök beszerzése (14.) 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi 
Bizottsága „A Dr. Bugyi István Kórház részére eszközök beszerzése" tárgyú 
előterjesztést megtárgyalta, a bizottság az előterjesztés határozati javaslatát a 
Képviselő-testület számára elfogadásra javasolja. 

Móra József megkérdezte, hogy van-e valakinek bármilyen témája ezen napirendi 
ponton belül. Mivel senki részéről nem hangzott el további felvetés, ezért a nyílt ülést 
bezárta. 

HATÁROZAT 

K. m. f. 

a Pénzüg\ Bizottság 
elnöke 

Szűcs György ^ 
a Pénzügyi és Tulajdonosi-Bizottság 

tagja 


